
 

PROTOKÓŁ NR 7/2024-2025 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW W SZKOLE 

PODSTAWOWEJ NR 2 W SUCHYM LESIE 

 

miejsce zebrania: ul. Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las 

data zebrania: 23.04. 2025 r. 

przewodnicząca RR: Bernadeta Kosmowska 

 

W zebraniu uczestniczyło 17 osób, w tym jeden głos w ramach zastępstwa, łącznie 

18 głosów zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego 

Protokołu. Nie stanowiło to quorum w pierwszym terminie zebrania, zgodnie z par. 

11 Regulaminu RR. Jednakże 14 osób nieobecnych oddało swój głos 

korespondencyjnie w dniach późniejszych, co sprawiło iż został spełniony wymóg 

quorum. 

 

W zebraniu uczestniczył dyrektor szkoły p. Jarosław Krajewski.  

 

I. PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącą. 

2. Wnioski o dofinansowanie. 

3. Sprawozdanie skarbnika RR, w szczególności dotyczące wpłat na RR 

4. Ocena pracy nauczycieli 

5. Wolne głosy i wnioski 

 

ad 1. Zebranie otworzyła Przewodnicząca RR p. Bernadeta Kosmowska 

  

ad 2. Wnioski o dofinansowania:  

 

1. ósmoklasiści - mały drobiazg dla uczniów “na szczęście” przed egzaminami, 

pamiątka - wszyscy za - 18 głosów, 

2. wniosek o dofinansowanie dla ucznia z klasy 3B na wycieczkę do Torunia- 

dofinansowanie w kwocie 250 zł, wszyscy za - 18 głosów, 

 

ad 3. Skarbnik RR p. Agata Bergander przekazała informacje o obecnym stanie 

konta RR oraz przekazała do wglądu wszystkim członkom RR listę z wpłatami 

poszczególnych klas na RR. W maju Skarbnik będzie przesyłała informacje o tym, 

która klasa dostanie zwroty z funduszu Rady Rodziców.  

 

ad 4. Prośba od p. Dyrektora o wyrażenie oceny pracy dwóch nauczycieli - 

nauczyciela początkującego, bibliotekarza mgr Katarzyny Nowak oraz nauczyciela 

współorganizującego Małgorzaty Płotki przez Radę Rodziców.   

 

ad 5. Wolne głosy i wnioski do p. Dyrektora: 



 

1. Pytanie o dofinansowanie owoców i warzyw - p dyrektor nie chce powrotu, nie 

przyjął się ten program w naszej szkole, żywność lądowała na podłodze i 

koszu na śmieci. 

2. Jedna z klas chce wsadzić słoneczniki na terenie szkoły, na skwerze 

należącym do szkoły - ten do chodnika, wzdłuż ul. Poziomkowej, zajmuje się 

tym p. Sylwia Kleszcz - jest na to zgoda p. Dyrektora, nie ma problemu.  

3. Omówienie sprawy nagrywania nauczyciela przez uczennicę.  

4. Pytanie, czy zakończenie roku szkolnego będzie bez obecności rodziców. 

Pan Dyrektor mówi, że tak jest od kilku lat, ze względu na liczebność uczniów 

i wszystkich uczestników. Trzecie klasy żegnają się uroczyście, a 1-2 nie, 

zakończenie roku odbywa się w sali lekcyjnej. Dyrektor prosi o mniej “klosza” 

nad dziećmi, a więcej samodzielności. Zakończenie roku szkolnego jest dla 

wszystkich w piątek 27.06.2025 r., uroczyście kończą je 3 i 8 klasy.  

5. Dzień Dziecka - pt. 30.05.2025, udało się załatwić autokary od dwóch 

przewoźników, dla klas 4-8, będą wyświetlane 3 filmy w 3 przedziałach 

wiekowych, dzieci mogą proponować co będzie wchodziło w skład tego 

repertuaru. 

6. 23 maja 2025 r, ćwiczenia “Azyl” antyterrorystyczne, przeprowadza to pan płk. 

Danielewicz, dla wszystkich klas w szkole, nie ma tego dnia zajęć 

dydaktycznych w szkole. Grono nauczycielskie miało już dwa spotkania tego 

rodzaju, z psychologami, były one bardzo interesujące wg pana Dyrektora, 

dot. głównie hejtu i cyberprzemocy, zwłaszcza w kontekście prób 

samobójczych i samobójstw. Zdaniem p. Dyrektora warto, aby rodzice także 

mieli takie spotkanie dla chętnych, ponieważ ta wiedza robi ogromne 

wrażenie, ciekawe rzeczy dziejące się w Polsce, m.in. o ofiarach w szkołach. 

Prośba od p. Dyrektora by zachęcić rodziców swoimi drogami komunikacji, 

nie tylko przez Librus.  

7. Będzie więcej o jedną klasę siódmą, żeby uszczuplić składy osobowe. Nowy 

podział w klasach, ale można dołączyć prośbę o preferencje osobowe 

składów, żeby z kimś być lub nie być w klasie. Egzamin językowy do klasy 

dwujęzycznej odbywa się 9 maja 2025 r., w godzinach popołudniowych. 

8. W tygodniu egzaminów ósmoklasisty działa świetlica na ul. Konwaliowej od 

poniedziałku do piątku.  

9. Klasy ósme mają dyspensę, nie ma sprawdzianów i kartkówek do testów, 

oprócz przedmiotów egzaminacyjnych.  

10. Kwestie wolontariatu - przygodę z wolontariatem p. Dyrektor sugeruje 

rozpocząć od lektury regulaminu, można rozmawiać z p. Garasz lub p. 

Szczechowiak. 

11. Nic nie wiadomo na temat remontów w szkole planowanych, mimo sugestii 

innych, Dyrektor zapewnia, że składa wnioski do Urzędu Gminy o 

dofinansowanie remontów w szkole, bo zaginęły tamże.  

12. Kwestia nawierzchni boiska poruszona przez zastępcę przewodniczącej RR 

p. K. Czerniewicz - na ul. Konwaliowej, GOS zdaje sobie sprawę o słabym 

stanie boiska, jest w planie modernizacja tych boisk, prośba o ujęcie tego 



 

boiska, żeby było w planach, powinno być w przeciągu dwóch lat odnowione, 

struktura będzie zachowana, odbywa się tam dużo piłkarskich spotkań, wobec 

czego ma być trochę zmodernizowane, ale w podobny sposób.  

13. Termomodernizacja budynku szkoły - jest to bardzo duże przedsięwzięcie, 

niemożliwe bez pomocy finansowej z zewnątrz. W kiepskim stanie są mury 

oraz stolarka, budynek zimą się wychładza, w cieplejszych miesiącach 

chłonie bardzo ciepłe powietrze i w środku jest zbyt ciepło. W chwili obecnej 

dyrektor nie wie nic, czy będzie pomoc ze strony gminy w tym zakresie. 

Wnioski o wsparcie finansowe termomodernizacji zostały złożone do urzędu 

gminy. 

14. Powstaje projekt organizacji szkoły w przyszłym roku szkolnym, będzie pięć 

oddziałów w pierwszym roczniku, p. Dyrektor będzie wnosił do Urzędu Gminy 

o dodatkowe pół etatu pomocy pedagogiczno - psychologicznej, bo potrzeby 

są bardzo duże. Będzie potrzebny nauczyciel matematyki, polskiego, 

historyka/nauczyciela WOS-u w klasach 4-8. Są formowane plany co do 

wychowawców klas czwartych, m.in. będą to nauczyciele, którzy oddają klasy 

ósme. Nie wiadomo, czy klasy 3-7 zmieszczą się wszyscy na pływalni. 

15. Prośba do członków Rady Rodziców, żeby podpytać w klasach, czy jest ktoś, 

kto potrzebuje dofinansowania m.in. na wycieczkę. 

16. Konto z klasą - mobilizuje do wpłat na zbiórki w klasie, RR itd.  

 

 

 

Podjęte uchwały: 

1. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR udziału w wycieczce klasowej 

jednej uczennicy oraz balu ósmoklasisty został pozytywnie zaopiniowany 

przez RR (głosy za: 32, przeciw: 0, wstrzymało się: 0), przy zachowaniu 

quorum większością głosów, co potwierdza podjęta Uchwała nr 18. 

2. wniosek o dofinansowanie z funduszu RR drobnego upominku dla 

ósmoklasistów został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosy za: 32, 

przeciw: 0, wstrzymało się: 0), przy zachowaniu quorum większością głosów, 

co potwierdza podjęta Uchwała nr 19. 

 

 

 

Kolejne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 21 maja 2025 r. o godz. 18.30 w 

szkole przy ul. Poziomkowej. 

 

 

sekretarz Rady Rodziców      przewodnicząca Rady Rodziców 

 

 

Joanna Baehr Łuczak       Bernadeta Kosmowska 

 

http://m.in/


 

 

Uchwała Nr 18/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 23 kwietnia 2025 r.  

w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców udziału w wycieczce klasowej 

jednej uczennicy 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców wyjazdu na wycieczkę klasową ucznia z klasy 3B. 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Uchwała Nr 19/2024/2025  

Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawia II w Suchym Lesie  

z dnia 23 kwietnia 2025 r.  

w sprawie: sfinansowania z funduszu Rady Rodziców drobnego upominku dla 

uczniów klasy ósmej. 

 

Działając na podstawie art. 84 i 83 Ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo 

Oświatowe późniejszymi zmianami oraz § 4 i § 26 Regulaminu Rady Rodziców 

uchwala się, co następuje:  

 

§1 

Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała dofinansowanie z funduszu Rady 

Rodziców drobnego upominku dla uczniów klasy ósmej. 

 

§2  

Wykonanie Uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Rodziców.  

 

§3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia.  

 

 

 

przewodnicząca Rady Rodziców  

 

 

Bernadeta Kosmowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


